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Ätrans Vattenråd ställer sig frågande till den korta tidsrymd som samråd och 
implementeringen av den nya lagen har på sig. 

Blir det en demokratisk process eller tvingas man till ett hafsverk. 

Vi ställer oss också frågande till varför man inte har tagit vara på Vattenrådens kunskap 
och kännedom om sitt avrinningsområde. 

Ätrans vattenråd har i många år varit ansvariga för recipientkontroller längs Ätran och 
mätvärdena finns väl dokumenterade och inrapporterade till SLU. 

Vattenrådet har en mängd olika medlemmar som med sin samlade kompetens och vilja, 
hade både kunnat lösa konnektivitet, bibehålla elproduktion som en viktig resurs för 
frekvensreglering, krisberedskap, bevara kultur och friluftsliv. 

Vi har nu ett omvärldsläge som gör att vi behöver tänka en gång till kring el försörjning. 

Det är lika viktigt att mindre orter har tillgång till ström som de stora städerna. 

Ätran har historiskt nyttjats av människan och därmed även påverkats på olika sätt som 
än idag påverkar vattnet, mycket av detta finns inte i Viss, men det finns lokal kunskap. 

Ätran har potential att nå god status över tid på många ställen och då är konnektiviteten 
viktig. Det finns ett stort intresse att lösa problematiken med vandringshinder och varje 
objekt är unikt. 

Viktig att tänka på hur nyttjar vi de ekonomiska resurser som finns, är det i utdragna 
juridiska processer eller är det till olika åtgärden. Och hur samverkar vi mellan alla olika 
intressen för en hållbar framtid. 

Viktigt att det finns en flexibilitet i regelverk och normer som kan matcha när 
verkligheten är föränderlig.  
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